
	  

Styrelsemöte	  	  20141208	  

Närvarande:	  Molly	  Thörnqvist,	  Ingemar	  Larsson,	  Tore	  Andersson,	  Tom	  Runeklev,	  Lars	  Adolfsson,	  Tore	  
Andersson,	  Staffan	  Lund,	  Eric	  Franzén,	  Börje	  Åstrand,	  Madeleine	  Åstrand,	  Arian	  Bahrami,	  Kerstin	  

Thelenius,	  Leif	  Thelenius,	  Kjell	  Wallin	  och	  Marie	  Engström.	  

1. Mötet	  öppnades	  av	  ordförande	  Staffan	  Lund.	  
2. 	  Marie	  Engström	  skrev	  protokoll.	  
3. Föregående	  protokoll	  godkändes.	  

4. Uppdatering	  av	  fastighetsförteckningen	  över	  tomter	  som	  är	  sjönära	  eller	  har	  strandtomt.	  
5. Staffan	  informerade	  om	  det	  pågående	  arbetet	  med	  att	  bilda	  en	  sjöregleringssamfällighet.	  	  

Efter	  diskussion	  förordade	  styrelsen	  det	  alternativ	  att	  beräkna	  andelar	  i	  samfälligheten	  som	  
innebär	  att	  de	  fastigheter	  som	  klassas	  som	  jordbruksfastigheter	  med	  sjökontakt	  har	  samma	  
procentuella	  andel	  i	  samfälligheten	  och	  alla	  fastigheter	  som	  klassas	  som	  icke	  

jordbruksfastigheter	  har	  samma	  andel.	  Skälet	  är	  att	  det	  är	  svårt	  att	  värdera	  nyttan	  av	  
företaget	  för	  enskilda	  fastigheter	  eftersom	  det	  inte	  enbart	  handlar	  om	  förbättrade	  
odlingsbetingelser.	  	  För	  detta	  alternativ	  (Alt	  A)	  har	  jordbruksverket	  föreslagit	  andelstalet	  till	  

ca	  	  4	  %	  för	  jordbruksfastigheter	  	  och	  1	  %	  för	  icke	  jordbruksfastigheter	  rakt	  över.	  
Det	  andra	  alternativet	  (Alt	  B)	  innebär	  att	  andelarna	  räknas	  ut	  efter	  hur	  lång	  strandlinje	  
fastigheterna	  har	  och	  som	  sedan	  multipliceras	  med	  en	  faktor	  beroende	  på	  om	  marken	  är	  

höglänt,	  låglänt	  eller	  tomtmark.	  Styrelsen	  anser	  att	  det	  senare	  förfarandet	  inte	  blir	  mer	  
rättvist	  eftersom	  det	  är	  så	  många	  skiftande	  faktorer	  som	  avgör	  den	  verkliga	  nyttan	  för	  
respektive	  fastighet.	  Styrelsen	  förordar	  alltså	  alternativ	  A	  men	  prövningen	  görs	  av	  berörda	  

fastigheter	  och	  Mark-‐	  och	  Miljödomstolen.	  
6. Uppdatering	  av	  mejladresser	  samt	  mobilnummer.	  Hädanefter	  kommer	  all	  information	  

skickas	  via	  våra	  mejladresser.	  

7. Agendan	  för	  nästa	  år	  godkändes.	  
8. Vassgruppens	  arbete	  ska	  förändras.	  Se	  vidare	  information	  framöver.	  Vid	  styrelsemötet	  den	  

29	  mars	  ska	  vassgruppens	  plan	  för	  det	  fortsatta	  arbetet	  diskuteras	  i	  styrelsen.	  

9. Börje	  redogjorde	  kort	  om	  sitt	  arbete	  med	  att	  mäta	  vattennivåerna.	  
10. Mötet	  avslutades	  med	  julmiddag.	  

	  

	  
	  

Marie	  Engström	  
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